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cial que eli és el primer en combatre i que se- 
gurament es curaria millor per altres procedi
m ene aplicats directament als toxicòmans i als 
que exploten llur vici.

Insisteix novaraent perqué la presidencia re- 
cabi una urgent actuació del Consell General dei 
Collegi.

L ’Assemblea pren en consideració el prec del 
Dr. Sellas aprovant-lo per unanimital.

El senyor Presiden! manifesta que en noni de 
la Junta accepta aquest prec de l ’Assemblea i 
ofereix traslladar-lo al Consell General del Col
legi Oficial de Metges de Catalunya, en la pro- 
pera reunió que se celebri. Fa constar que eli, 
particularment, comparteix el mateix criteri que 
l ’exposat pel Dr. Sellas ì prova d’això és, diu, 
que com a Conseller, en Ja reunió que celebra 
ahir el Consell del Collegi, ja va ocupar-se d’a- 
questa qiies.tió, per creure que interpretava un 
vehement sentir de tot l ’estament mèdie.

A continuació, el Dr. Alsina i Muxart, després 
de dirigir una fervorosa felicitació als membres 
que formen les Comissions de Deontologia i 
Anuncis i Intrusisme, per la profìtosa i extra
ordinària tasca que han vingut desenrotllant du- 
rant el passai exercici, pregunta si es considera 
que amb els elements actuals que composen les 
esmentades Comissions, són suñcients o bé si 
fora necessari la seva ampliació, donada la im
portancia i la quantita.t deis assurnptes a tractar.

El senyor President, després de fer constar 
que en cap moment han quedat sense tramitació 
les denuncies deis companys, prega al doctor 
Lloret i Gil, membre de la Comissió de Deon
tologia i Anuncis, present a l ’Assemblea, vulgui 
donar el seu criteri respecte a la suggeréncia 
del Dr. Alsina.

El Dr. Lloret i Gil, acceptant de bou grat la 
invitació de la presidència, glossa els diferents 
aspectos d’actuació de les Comissions de Deon
tologia i Anuncis i dTntrusisme i la forma que 
actualment están constituidcs, fen.t remarcar la 
importancia que organismes com el Sindicat 
tinguin represen lacio en aqüestes Comissions 
que, a més d’agermanar, s’hi cap, les dues entitats, 
dóna un suport que ha fet possible una tasca 
acurada i útil. Afegeix el Dr. Lloret, que el seu 
criteri particular és que les Comissions han d’és- 
ser integracles pel més reduit nombre possible 
d’elements, perqué la seva .tasca sigili fructífera. 
Assenyala el fet (pie al nomenar-se per la Junta 
Directiva dues Comissions, una per les qüestions 
de Deontologia ' Anuncis i l ’altra per les dTn
trusisme, al poc temps de llur actuació acorda
ren agregar-se i reunir-se conjun.tament per en- 
tendre que practicament aixi porien realitzar 
millor el seu comes.

El Dr. Alsina rectifica, donant-se per satisfet 
amb les manifestacions deis Drs. Trenchs i Llo
ret i Gil.

Acabada l’Ordre del Dia, l’Assemblea, per una- 
nimitat, acorda designar als Drs. Joaqúim Sellas 
i Garriga i Enric Alsina i Muxart, autoritzant- 
los per a la signatura de Facía de conformitat 
amb el que disposa Farticle 34 del Reglament 
vi gen t.

I després d’anunciar, el senyor President, que 
a continuació se celebrará la Junta General ex
traordinaria convocada a l’efecte, s’aixeca la ses- 
sió a les 23 hores i 15 minuts del mateix dia 
de comentada, de la qual s’estén la present acta 
que signen els senyors President i Secretari acci
dental i els dos representante legalment autorit- 
zats per l’Assemblea.

Acta núm. 25

A continuació de la Junta General ordinaria 
se celebra la Junta General extraordinaria con
vocada al sol i exclusiu objecte d’elegir la Junta 
Gremial per a l’exercici economie de l’any 193(3.

El senyor President, després de donar compte 
de Fobjecte de la convocatoria, exposa els 1110- 
tius pels quals se celebra aquesta Assemblea 
avui, que no són altres que els d’evitar molèsties 
als companys coni hauria ocorregut al celebrar
la en una altra data.

El dóna lectura als articles del Reglament que 
fan referencia a Forgahització Gremial.

A continuació, el senyor President pregunta a 
l’Assemblea si la designeaió de l’esmentada Junta 
Gremial ha de fer-se per sorieig o per elecció.

A proposta del Dr. Sellas, s’acorda per una- 
nimitat que es faci per elecció.

La presidencia aixeca la sessió per tot el 
temps que els assisterits considerili necessari per 
a posar-se d’acord per a la formació de candi
da tu res.
Represa la sessió al cap de deu minuts, el doc

tor Pere Maza i Subirats, en representació de 
diversos senyors col legiats assistents a l’Assem- 
blea, proposa una candidatura que és aprovada 
per aclamació.

I, en conseqiiència, resulten elegits per a for
mar la Junta Gremial que haurà de confeccionar 
el repartiment de la contribució per a l ’any 1937, 
els següents companys:

Per la quota primera : Dr. Ignasi Barraquer 
i Barraquer.

Per la quota segona: Dr. Jacint Vilardcll i 
Perman yer.

Per la quota tercera: Dr. Ramon San i Ricart. 
Per la quota quarta: Dr. Pere Martínez i Gar

cía.


